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Odpowiadajqc na interpelacjq wniesionq podczas XLlll sesji Rady Miasta w sprawie dokorlczenia
projektu i budowy lamp LED wzdlu2 chodnika od ulicy Kaliskiej do budynku Dziewiriska 9b upzejmie

llformujq, i2 z uwagi na ograniczony bud2et nie planujemy wykonania oswieflenia w bie2qcym roku.
Nie ma r6wnie2 moZliwo6ci pzesunigcia Srodk6w z innych dzial6w gospodarki.

Jednoczesnie informujg, 2e usluga utzymania i konsenivacji oswieflenia nie generule
oszczqdno5ci, z uwagi rosnqce stawki ze strony Energa Oswietlenie za biehqce utzymanie o5wielenia
oraz rokroczne zwiqkszanie ilo6ci lamp na terenie miasta.

Do wiadomo6ci:
1. Wydzial Organizacyjno-Prawny i Kadr. (OplK.0003.i 81.20 j8)
2. Biuro Radv Miasta


